
  

Nord Studentsamskipnad      
Styret 
 
 

Protokoll fra styremøte 16. september 2020 (møte nr. 9/20) 
 
15 - 16. september 2020 kl. 09.00 ble det avholdt styremøte i styret for Nord studentsamskipnad. Møtet 
ble avholdt på Stiklestad nasjonale kultursenter. 
 
15. september ble benyttet til styreseminar som tilfredsstiller lovens krav om styreopplæring. Her deltok 
Stein Markussen, NNL som fasilitator.  
 
Til stede:  Anders Drangeid, Mia Larsen Sveberg, Andreas Vestvann Johnsen, Julia Tidem Føllesdal, Per 

Arne Skjelvik, Hanne Solheim Hansen, Erling Rognes Solbu, Lisbeth Vistven Thomassen. 
 
Forfall:  Maria Håkensen Andersen meldte forfall 16.9 og Julia Tidem Føllesdal stilte som 

vararepresentant. 
Svein Tore Johnsen meldte forfall og Erling R. Solbu stilte som vararepresentant. 

 
Fra administrasjonen:  Kristian Brunsvik Olsen og Jacob Normann.  
 
Innkalling og saksliste ble godkjent.  
 
 
 
Sak 29/20    Protokoller fra styremøter 
  

 Protokoller fra møter tidligere i 2020 ble fysisk signert. Disse er tidligere godkjent via epost. 
 
Vedtak:  Fremlagte protokoller fra styremøte 30. april, og 4. mai 2020 godkjennes. 
 
  
  
Sak 30/20   Strategiprosess 2020 
 
Vedtak:  Styret ber administrasjonen om å starte arbeidet med å utvikle en strategi for 2021-2024 iht 

fremlagte plan.  
 Tidligere vedtatte evaluering av organiseringen ses som en del av strategiprosessen. 
 
 
 
Sak 31/20    Driftsrapport 2. kvartal 2020 
 
Vedtak:  Styret tar driftsrapport pr 30.6 og fremlagte prognose med tiltak for året 2020 til 

etterretning.  
 
 
 
Sak 32/20    Status styrevedtak  
  
Vedtak:  Styret tar saken til etterretning.  
 
 
 
 
 



  

Sak 33/20    Orienteringssaker 
 

• Studiestart 

• Belegg pr DD 

• Velkomsten 

• Nord universitet strategiprosess  
o Innspill fra Studentinord 

• Prosjekt Stripa Levanger 
  
Vedtak:  Styret tar sakene til orientering  
 
 
Sak 34/20    Eventuelt 
 

• Styret ber administrasjonen legge frem forslag til revidert styreinstruks herunder utredning om 
hvordan ordningen med saksordfører kan innarbeides og reglement om habilitet. 

 
 
Møtet ble avsluttet med en befaring av barnehagene i Levanger og område O4 på Røstad der det er 
mulig å bygge nye boliger og barnehage.   
 

Møtet avsluttet kl. 15.00 

 
 
Kristian Brunsvik Olsen  
Adm. Direktør 
 
 
 
 
 
 


